
Styremøte SHU  

          Øverbø’n 27.2.2018 

 

Disse møtte: Kai Roger Sande, Anders Øverbø, Nils Grytnes, Svein Arne Hendset og undertegnede 

som vara for Otto. 

1. Gjennomgang vedtekter. 

På sist årsmøte kom det opp forslag til justering av vedtektene. 

Vedtekter gjennomgått og endringer legges frem for årsmøtet til vedtak. 

 

a) §7 Innkalling. Ta bort punkt om at innkalling skal annonseres i aviser. 

b) §7 pkt. 2 Valg av vara. Nytt kulepunkt: Velge 2 varamenn numerisk valgt. Velges for 1. år  

c) §7 Stemmeberettigede. Endres fra person innenfor medlems husstand til medlems 

husstand/familie. 

Vedtak: Styret var enige i disse punktene. Kai Roger skriver inn endringene i vedtektene og 

legger de ut på høring til årsmøtet. 

2. Driftsplan 2018-2020 

Formanns forslag til ny driftsplan ble gjennomgått. La vekt på at det de siste årene har vært 

høy avskyting, men fortsatt økende beiteskader på innmark. Forslaget til ny driftsplan 

anbefaler høyere avskyting. 

 

Vedtak: Styret vedtok planen som legges frem for årsmøtet for endelig godkjenning. 

 

3. Båndtvang. 

Økende trafikk i fjellet, og en trend at stadig flere anskaffer seg hund, kan skape konflikter og 

uønskede hendelser. Styret foreslår derfor å be om utvidet båndtvang og anmodning om 

generell båndtvang året rundt. 

 

Vedtak: saken tas opp på årsmøtet 

 

4. Gaupe jakt. 

Det har kommet spørsmål om gaupe jakt med hund i vårt område. Styret kunne ikke enes om 

et vedtak. 

 

Vedtak: Saken tas opp på årsmøtet 

 

5. Årsmøte 

Kai Roger sørger for å finne dato for årsmøte. Ca. midten av april. Holm forsamlingshus. 

 

Ansvar: Kai Roger finner dato og sender ut innkalling senest 2 uker før årsmøtet. 

 

Jo-André Herje 

Referent 


